
Środowiskowy Dom Samopomocy mieści się w Krakowie przy ul. Olszańskiej 5  

 

 
 

 
Szefem Środowiskowego Domu  Samopomocy jest 

Kierownik Elżbieta Mosiewicz. Szefowi pomagają pozostali 

pracownicy Środowiskowego Domu Samopomocy 

 
 
 
 
 
 
 
Czym zajmuje się Środowiskowy Dom Samopomocy: 

 

 

 

• Pomaga osobom niepełnosprawnym 
chorującym psychicznie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Do budynku Środowiskowego Domu Samopomocy możesz wejść od ul. Olszańskiej 5 
 

 
 
 
 
 
 

Tam mieści się też parking 
 

 

 
 
 
 

 
Jeśli potrzebujesz pomocy przy wejściu do budynku 

zadzwoń pod numer 517 456 810 lub 500 363 525. 

Pracownik Środowiskowego Domu Samopomocy 

przyjdzie i pomoże Ci 

 

 

 

 

 

 

 



Żeby załatwić sprawę w Środowiskowym Domu Samopomocy możesz: 
 

 

• Napisać pismo i wysłać na adres: 

Środowiskowy Dom Samopomocy 

ul. Olszańska 5 

31-513 Kraków 
 

 

 

• Wysłać na adres poczty elektroniczne: 

sds@stowarzyszenierozwoju.eu 

 

 
 
 
 
• Zadzwonić pod numer 517 456 810 lub 500 363 525 

 

 

 

 

 

 

 

• Przynieść pismo do Środowiskowego Domu Samopomocy  

przy ul. Olszańskiej 5 w Krakowie 
 

 

 

 

• Przynieść osobiście i spotkać się z pracownikiem w godzinach  

pracy 8:00-16:00 od poniedziałku do piątku 


